
 

Rondvraag 

Verkeersvisie 2030 

 

Dinsdagavond 22 november jl. heeft de tweede bijeenkomst plaatsgevonden over de eerder 

teruggenomen Verkeersvisie. Tot op heden is de gemeenteraad niet geïnformeerd over het 

vervolg. Het CDA wil dat ook de gemeenteraad wordt geïnformeerd over de uitkomsten van 

dit overleg en over het vervolgproces.  

Onze fractie heeft daarom de volgende vragen. 

1. Op welke manier heeft het College rekenschap gegeven van het gevolgde proces inzake 

de verkeersvisie?  

2. Heeft de wethouder daarbij namens het College excuses aangeboden voor de wijze 

waarop met de inbreng van de inwoners is omgegaan? 

 

3. Hoe beoordeeld het College het draagvlak, vertrouwen en enthousiasme bij de 

participanten om het proces een vervolg te geven? 

4. Welke afspraken zijn er gemaakt met betrekking tot het vervolgproces? 

5. Wat zal de rol van het College en de wethouder zijn in dat vervolgproces? 

6. Wordt de uitkomst van dit vervolgproces ongewijzigd voorgelegd aan de gemeenteraad? 

 

7. Op welke termijn verwacht de wethouder een vernieuwde verkeersvisie te kunnen 

voorleggen aan de gemeenteraad? 

8. Op welke manier gaat het College hierover communiceren naar de inwoners? 

 

Namens de CDA-fractie, 

Henny Ekelschot en Job van Meijeren  


